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İçişleri Bakanı Sayın Abdülkadir AKSU tarafından cevaplandırılmak üzere 

13.03.2006 tarihinde aşağıdaki soruları içeren bir yazılı soru önergesi tarafımdan Türkiye 

Büyük Millet Meclisi Başkanlığına verilmiştir.  

 
 
       M. Akif HAMZAÇEBİ 

Trabzon Milletvekili 
 

 

1. İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı İstiklal Caddesi’nin yenilenmesi 

çalışmalarını yürütmektedir. Bu yenileme hangi ihtiyaçtan doğmuştur? 28.12.2005 

tarihli gazetelerde büyükşehir belediye başkanının yenileme gerekçelerinden biri 

olarak ortaya koyduğu “ağaçların kökleri büyüdüğü için eski yapı tonozunun tahrip 

olduğu” hususu ile diğer gerekçelerin bilimsel dayanakları var mıdır? 

2. Yenileme işine ilişkin ihaleye kaç firma katılmıştır. Keşif bedeli, indirim oranı ve ihale 

bedeli ne omuştur. Yenileme işini aldığı söylenen firmalar (gazetelerde bu firmaların 

Gür Yapı İnşaat AŞ. ve Güçlü Peyzaj Sanayi ve Tic. Ltd. Şti. olduğu yazılmıştır) ile 

ortakları kimlerdir? 

3. İstiklal Caddesinin yenilenmesinde kullanılan zemin döşemesinin (granitin) Çin’den 

getirildiği doğru mudur? Caddenin döşemesinde kullanılabilecek yerli malzeme yok 

mudur? İstiklal Caddesi gibi İstanbul’un simgelerinden olan bir yerde ithal malzeme 

kullanmasını doğru buluyor musunuz? Çin’den getirilen granitin birim fiyatı nedir? 

4. İşin bitirilmesi için müteahhit firmalara verilen süre nedir? Süre uzatımına gidilmiş 

midir, gidilmişse gerekçeleri nelerdir? 

5. Basında büyükşehir belediye başkanının cümleleri olarak yer alan “müteahhit bunun 

faturasını çekecek, ceremesini ödeyecek” ifadesi müteahhit seçiminin doğru 

olmadığı kanaatini yansıtmaktır. Buna göre müteahhide uygulanan müeyyideler ne 

olmuştur? 
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6. Caddeye döşenen taşlar daha önce idare tarafından beğenilen taşlar değil midir? 

Müteahhidin idare tarafından seçilmemiş olan taşları döşemesi mümkün müdür?  

7. Döşenmiş olan taşların yenileriyle değiştirileceği ve bu değişim nedeniyle ek ödeme 

yapılmayacağı için belediyenin zarara uğramayacağı ifade edilmektedir. Yenileme 

işinin uzaması nedeniyle İstiklal Caddesi esnafının işlerinde meydana gelen 

azalmanın tutarı nedir? Cadde esnafının uğradığı zararın bir kısmını da olsa 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi karşılamayı düşünüyor mu? 

8. 1983 yılından bu yana İstiklal Caddesinde kaç kez yenileme işi yapılmıştır? 

 

 

Kamuoyunun bilgisine sunulur. 

 


